

智

「智德」：智德使人分辨出真正美善所在，並選擇適當途徑去達到。

*Prudence: To discern what is good and to devise suitable means of achieving it*

義

「義德」：義德使人尊重每一個人的權利，促進人類間的和諧、平等和公益。

*Justice: To respect the rights of each person and to promote harmony, equity and the common good among all people*

勇

「勇德」：勇德指剛毅，使人能在逆境中自強不息，擇善固執，當仁不讓。

*Fortitude: To stay strong in adversity and persevere in doing good*

節

「節德」：節德使人以善作為取向，並保持著一種審慎態度。

*Temperance: To orient ourselves towards goodness and adopt a careful attitude*



## School Motto

# 辦學宗旨

## Mission Statement

本校的辦學宗旨是以仁愛、正義、和平的精神引導學生，並結合信仰、文化與生活，在德、智、體、群、美、靈六方面發展，達至全人教育，自我實現。

*We aim to create a school community where students are guided by the gospel values of love, justice and peace. We live out our faith by practising the gospel values in educating our students. We are committed to helping our students develop their moral, intellectual, physical, social, aesthetic and spiritual capabilities in order to achieve holistic education and self-actualisation.*

